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Protokoll
2023-09-14

Evelina Svensson

Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse

Den 14:e september 2023 kl. 17:30

Plats: Styret, Lindholmen

Närvarande:
Ordförande: Linus Fäldt [LF]
Vice ordförande: Douglas Van Leeuwen [DvL]
SAMO: Lovisa Flodman [LoF]
Arbetsmarknadsansvarig: Alexander Nybäck [AN]
Utbildningsansvarig: Einar Oldberg [EO]
Informationsansvarig: Evelina Svensson [ES]

Formalia
§1. Mötets öppnande

Linus Fäldt förklarar mötet öppnat kl. 17:40

§2. Val av justeringsperson
Mötet väljer Lovisa Flodman till justeringsperson

§3. Eventuella adjungeringar
Inga adjungeringar

§4. Godkännande av dagordningen
Mötet godkänner dagordningen

§5. Föregående protokoll (230904)
Mötet godkänner föregående protokoll (230904)

Informationsfrågor
§6. Meddelanden

a. Ordförande
Skickat in alkoholtillstånd för ET-raj och ett för
Lindholmsfestivalen för ett arr i kårhuset, de ska gå igenom
säger VSO. Haft mailkontakt med Pa’s för att få till ett möte
med varandra. Fixat iordning allt för Sektionsmöte 0 och
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börjar fixa med Sektionsmöte 1. Gått
suicidpreventionsutbildningen med vice ordförande,
utbildningsansvarig och SAMO. Varit på lite olika möten och
fortsatt dagligt arbete.

b. Vice ordförande
Jobbar med Upptäcktsfärden för nymble och har planerat en
diskussionskväll den 15/9 med ordförande för att styra upp
detta. Gjort klart utvärderingsenkäten för mottagningen men
stötte på lite tekniska problem när den skulle skickas ut så
justerar detta just nu. Var på suicidpreventionsutbildning och
lärde mig mycket bra där. Fortsätter arbetet med
teambuilding. Även fortsatt med dagligt arbete.

c. Ekonomiansvarig
Deltar ej.

d. SAMO
Missade SU1 som var i måndags pga sjukdom, det handlade
om skyddsronder och den fysiska studiemiljön, väntar på
anteckningar att läsa igenom. Varit på
suicidpreventionsutbildningen som var mycket nyttig och gav
bra kontakter som ska skrivas ner i listan med bra kontakter
för SAMO. Utbildningen kommer gå igen 27/9 om någon mer
vill gå, ska även skicka ut detta till kommittéer. Ska styra upp
möte med PA och studievägledare på deras önskan. Kommer
gå årlig arbetsmiljörond med SAMO från sjö och TBK,
utbildningsområdesledare etc. den 18/10. Fortsatt dagligt
arbete som samtal med studenter osv.

e. Arbetsmarknadsansvarig
Haft möte med JSS Sverige om eventuellt samarbete, ska läsa
igenom kontraktet en extra gång. Har arbetat mycket med
Harm gällande framtida samarbeten/lunchföreläsningar och
mingel.
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f. Utbildningsansvarig
Jobbat med SnH, medarbetarsamtal och uppstartsmöte med
PA, gått på suicidpreventionsutbildning. Dagligt arbete. Pratat
med sjöstyret och tagit fram nya riktlinjer och listor för städ av
FT. Skrivit upp mig inför kick off & UU1.

g. Informationsansvarig
Blivit kontaktad av Valberedningen angående personliga mejl
och ska hjälpa dem med det. Fortsatt arbete med mejllistor.
PRat om lunchföreläsning med Feelgood, och har börjat med
PR inför Sektionsmöte 0. Har pratat med kommittéerna
angående Frasses asp-posters och om att skicka in info om
deras arr inför Skitviktigt lp1 lv5-8. Kikat efter skjortor till oss
tjejer men har inte hittat någon som matchar killarnas så
arbetet där har gått långsamt.

Beslutsfrågor
§7. Lindholmsfestivalen

Lindholmsfestivalen ansöker om lån för att kunna betala kommande
fakturor. Linus, Lovisa och Evelina lägger sin röst blank inför röstningen.
Resterande deltagare röstar igenom att Lindholmsfestivalen får lånet.

§8. Äskning DKV - Hår
Beslut:

● Mötet beslutar att godkänna bidragsansökan i sin helhet.

§9. Äskning DKV - Felaktig info
Beslut:

● Mötet beslutar att godkänna bidragsansökan i sin helhet.

§10. Revisorer
Mötet nominerar följande revisorer:

● Leonard Bagiu
● Emil Berzelius
● Casper von Schenck
● Alfred Hallin
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● Folke Karström

Diskussionsfrågor
§11. Sektionsmöte 0

Mötet diskuterar vilka punkter som ska tas upp på sektionsmöte 0 och
hur PRen ska fungera inför mötet.

Lovisa yrkar för paus 18:32.
Linus förklarar mötet öppnat igen 18:58.

§12. Styretkläder
Alexander och Lovisa ska ta kontakt med netshirt för tryck. Evelina
beställer skjortorna.

§13. Teambuilding
Det kommer bli två stycken olika teambuildingtillfällen där den ena är
lite mindre än den andra. Det som behövs fixas är datumen. Det första
tillfället är preliminärt planerat 10-12 november.

§14. Frågor till KU2
Linus frågar om resterande har några frågor inför KU2.

§15. Pubar
Mötet diskuterar kring hur det får visas evenemang som exempelvis F1 i
Pub 11:an. Linus ska fråga under nästa KU möte hur det fungerar.

§16. Valberedningen mejl
Mötet beslutar att lägga till en mejl till valberedningen som blir en
info-mejl som alla i valberedningen ska ha tillgång till.

Formalia
§17. Övriga frågor

[Linus]: När kan vi ha möte med inspector Veronica?
Svar: Vi kollar med Veronica om vi kan boka in möte den 26 september.

[Evelina]: Vem bokar platser utomhus, exempelvis hjärnan, nu när det
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inte är NollK som har hand om det?
Svar: Ställen som hjärnan behöver inte bokas om det inte till exempel
kräver alkoholtillstånd.

[Evelina]: Rustet vill grilla den 26/9. Behöver kommittéer få arr
godkända? Är det inte bara att köra?
Svar: De behöver inte få det godkänt av oss men kan vara uppskattat att
vi har koll. Douglas gör en kalender där kommittéer lägger in när de har
arr.

[Lovisa]: Vem kontaktar NollK om matkuponger-frågan?
Svar: Douglas löser det.

§18. Nästa möte (230926)

§19. Skvaller, dementier och känsliga ämnen
På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet

§20. Mötets avslutande
Linus förklarar mötet avslutat kl. 19:44
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